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Nowadays, microblog has been a common communicating tool in our lives and it can be noticed in most places. Microblog ...
　　Nowadays, microblog has been a common communicating tool in our lives and it can be noticed in most places. Microblog provides many conveniences for us while it also brings some bad effects.
　　如今，微博已经成为我们生活中常见的交通工具，它可以在大多数的地方注意。微博提供了许多便利我们的同时也带来了一些不利的影响。
　　For one thing, microblog has some advantages in many aspects. First, it provides a convenient and quick way for us to gain more information. Through microblog, we can be easier and quicker to know what happen in our surroundings. Second, it’s a faster way to express our feelings and share our experiences everywhere. Finally, microblog is a good way to expand or widen our thought. We can learn much knowledge in different aspects by microblog and improve ourselves to a large extent. And we can pay attention to different people and learn different experience from them.
　　一方面，微博具有多方面的优点。首先，它提供了我们获得更多的信息一个方便快捷的途径。通过微博，我们可以更容易和更快地了解我们周围发生了什么。第二，它是一个更快的方式来表达我们的情感和分享我们的经验，到处都是。最后，微博是一个很好的方式来扩大或开阔我们的思想。我们可以学到很多知识在不同的方面通过微博和提高自己在很大程度上。我们可以注意到不同的人，从他们身上学到不同的体验。
　　However, microblog has also caused some bad effects. For example, some students are so addicted to it so that they neglect their studies. And what’s more, some lose their communication ability because they use microblog all the time and everywhere.
　　然而，微博也引起了一些不好的影响。例如，有些学生沉迷于它使他们忽略他们的研究。更重要的是，有些人失去了他们的沟通能力，因为他们都使用微博。
　　In my opinion, the advantages of microblog are over its disadvantages. Therefore, we should make good use of its advantages and avoid its disadvantages as much as possible.
　　在我看来，微博的优点超过缺点。因此，我们应该充分利用它的优点，避免其缺点，尽可能多的。
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